
 

 

OBEC DRÁCHOV 

Zápis č. 02/2023 
 

ze schůze zastupitelstva 
ze dne 09.03.2023 

 
Přítomni: Hana Havlíčková DiS., Dana Ludvíková, Milan Houska, Miluše Hrošková, Ing. Aleš 

Chlubna, Ing. Jiří Kopáček, CSc. 

Nepřítomni/omluveni:  Bc. Jan Píha (pracovní důvody) 

Přizváni – hosté: Ing. Kopáčková – účetní 

Určení ověřovatelé zápisu:  M.Hrošková, M.Houska 

Veřejnost:  

 
Schůzi zastupitelstva zahájila a řídila starostka obce Hana Havlíčková. Schůze byla zahájena v 17:00h a byla 

ukončena v 19:30 h. 

 
1. Kontrola usnesení z minulých zasedání 
 

Usnesení Stav Poznámka 

01/01/2018 
02/02/2021 
01/01/2023 
01/02/2023 
01/03/2023 
01/04/2023 

zůstává v řešení 
zůstává v řešení 
úkol zůstává v řešení 
splněno 
splněno 
úkol zůstává v řešení 

 
 

 
 
2. Projednání došlé pošty 

Starostka seznámila zastupitelstvo s poštou došlou od minulého zasedání. 
 
 
3. Dotační projekt „My v tom Jihočechy nenecháme“ 

Byla podána informace, že v rámci uvedeného dotačního programu byla administrována a proplacena 
jedna žádost o podporu občanovi obce. 
 

4. Kácení a ořez stromů na obecním hřišti 
Pro zajištění těchto služeb byla oslovena specializovaná společnost Stanislav Průcha z Veselí nad Lužnicí, 
která provedla rovněž dendrologické posouzení a nyní zpracovává cenovou nabídku na uvedené služby. 
Kácení bude dokončeno v době vegetačního klidu, tj. do konce března. Větve budou spáleny v rámci 
„pálení čarodějnic“. 
 

5. Kácení stromů v Karvánkách 
Byla podána informace o ukončeném kácení. 
 

6. Samoobslužná prodejna – projektová dokumentace 
Byla poskytnuta informace o prověření umístění kontejnerové prodejny – bohužel s negativním výsledkem, 
protože kontejner nesmí zasahovat do komunikací a sklon terénu pro umístění je neúměrně vysoký. 
Z těchto důvodů bylo jednomyslně rozhodnuto upustit od záměru instalace prodejny v naší obci. 
 



Usnesení 02/01/2023 
Zastupitelstvo zamítlo z technických důvodů záměr na instalaci kontejnerové prodejny. 

Z: starostka H. Havlíčková 

 
 

7. Obecní rozhlas – informace přes SMS 
Byl prověřen technický stav obecního rozhlasu a provedena jeho nezbytná údržba.  
Společnost zajišťující pro obec údržbu webových stránek nabídla možnost poskytování informací občanům 
pomocí rozesílaných SMS (1 SMS za 8 Kč). Zastupitelstvo se k tomuto vyjádřilo v tom směru, že informace 
poskytované prostřednictvím obecního rozhlasu jsou dostačující a zasílání prostřednictvím SMS nákladově 
nepřijatelné – toto řešení nebude proto využito. 
 

 
8. Černé skládky kolem obce – kontejnery, sběrný dvůr 

Zastupitelstvo diskutovalo vznik celé řady skládek pro „zelené“ odpady ze zahrádek (drobné větve, tráva) a 
doporučilo zvážit instalaci dvou dalších kontejnerů pro sběr těchto odpadů. Již fungující kontejner je za 
budovou OU, další by mohl být umístěn na konci obce v Braně a jeden pod silničním mostem u hřiště SDH u 
řeky. Instalace nových kontejnerů by byla realizována na zkušební dobu od května do září a poté 
vyhodnocena. Prostor sběrných kontejnerů by byl monitorován kamerami. Řešení tohoto záměru prověří 
Ing. Chlubna. 

 

Usnesení 02/02/2023 
Zastupitelstvo pověřilo Ing. Chlubnu, aby prověřil možnost instalace dvou dalších sběrných kontejnerů 
pro biologický odpad (tráva, listí, drobné větve) v Braně a pod mostem přes Lužnici zkušebně od 
května do září. Prostor skládkování by měl být monitorován kamerami. 

Z: Ing. Chlubna 

 
9. Změna rozpočtu č.2/2023 a č.3/2023 

Účetní obce a starostka informovali i provedené změně rozpočtu č.2/2023 ze dne 15.2.2023, která se 
týkala výdajů na místní komunikace, údržbu obecního rozhlasu a vratky transferů. Tato změna rozpočtu 
byla v kompetencích starostky obce a zastupitelstvo ji vzalo na vědomí. Konkrétně je rozpočtované 
opatření č.2/2023 uvedeno v příloze tohoto zápisu.    
Dále zastupitelstvo projednalo změnu rozpočtu č.3/2023, která se týká nákladů na pořízení projektové 
dokumentace. Tuto změnu rozpočtu zastupitelé jednomyslně schválili. 

 

Usnesení 02/03/2023 
Zastupitelstvo schvaluje změnu rozpočtu č.03/2023. 

Z: starostka H. Havlíčková, účetní obce Ing. Kopáčková 

 
 
10. Různé 

 
D. Ludvíková podala informaci o činnosti kulturní komise. Zejména poděkovala organizátorům za uspořádaný 
Dětský karneval. Dále podala informaci o čerpání rozpočtu na kulturní aktivity obce a o připravovaných 
aktivitách na 1.pololetí. 

 
 

Příští zasedání zastupitelstva se uskuteční ve čtvrtek 13.04.2023 od 17:00h 
 

Zapsal: Ing. Jiří Kopáček, CSc. ……………………………………………………………… 
 
Ověřili:  
Miluška Hrošková  ……………………………………………………………………………….. 
 
 
Milan Houska   ………………………………….………………………………………………….. 



 

U S N E S E N Í 
ze zasedání obecního zastupitelstva obce ze dne 09.03.2023 

(výtah ze zápisu č. 02/2023)  

 

Usnesení 02/01/2023 
Zastupitelstvo zamítlo z technických důvodů záměr na instalaci kontejnerové prodejny. 

Z: starostka H. Havlíčková 
 

Usnesení 02/02/2023 
Zastupitelstvo pověřilo Ing. Chlubnu, aby prověřil možnost instalace dvou dalších sběrných kontejnerů 
pro biologický odpad (tráva, listí, drobné větve) v Braně a pod mostem přes Lužnici zkušebně od 
května do září. Prostor skládkování by měl být monitorován kamerami. 

Z: Ing. Chlubna 
 

Usnesení 02/03/2023 
Zastupitelstvo schvaluje změnu rozpočtu č.03/2023. 

Z: starostka H. Havlíčková, účetní obce Ing. Kopáčková 

 
 
 
 

Zapsal: Ing. Jiří Kopáček, CSc. ……………………………………………………………… 
 
 
Ověřili:  
Miluška Hrošková ……………………………………………………………………………….. 
 
 
Milan Houska   ………………………………………………………………………………….. 
 

 
 
 
 


